
Protokoll	nr	3-2022	
	
Datum:	2022-06-07	
	
Plats:	Kvartersgården,	Albertinas	väg	1	
	
Tid:	18:30	
	
Närvarande:	Stefan	Pettersson,	Yngve	Jordeby,	Cecilia	Willén	Johansson,	Maria	
Färnström,	Erik	Ekström,	Torbjörn	Söderlund,	Torbjörn	Andersson,	Ulla	Lovnér	
	
§1	Mötet	öppnas		
	
Stefan	öppnar	mötet	och	hälsar	alla	välkomna.		
	
§2	Sekreterare	för	mötet	
	
Cecilia	välja	till	sekreterare	för	dagens	möte.	
	
§3	Godkännande	av	dagordning	
	
Dagordningen	ses	över.	Utvecklingsgruppen	godkänner	dagordningen	för	mötet.		
	
§4	Föregående	mötesprotokoll	
	
Genomgång	av	föregående	mötesprotokoll.	Dragningen	från	kommunen	gicks	igenom	
och	en	påminnelse	om	att	svara	på	enkäten	togs	upp.	Förslag	till	yttrande	på	
översiktsplanen,	se	§5.	
	
§5	Översiktsplanen	
	
Utvecklingsgruppen	har	skrivit	ett	förslag	till	yttrande	på	översiktsplaneförslaget	som	
var	ute	på	utställning.	
Bland	annat	ingår	att	utöka	planområdet	norrut,	att	peka	ut	mer	mark	för	industri	och	
företagande	samt	att	ge	utrymme	för	fler	möjligheter	till	pendlarparkeringar	med	tanke	
på	att	det	räknas	med	att	Alunda	ska	växa.	
Om	intresse	finns	för	att	läsa	mer	om	utvecklingsgruppens	yttrande,	vänligen	läs	
utvecklingsgruppens	yttrande	gällande	översiktsplanen	på	hemsidan	(protokoll	2022).	
	
§6	Happstavägen	och	GC-väg	
	
Yngve	föredrar	punkten.	
En	fråga	om	G/C-vägen	är	skickad	till	kommunen.	Svaret	från	kommunen	är	att	ärendet	
är	lagt	på	is	tillsvidare.		
Happstavägen	finns	med	under	prioriterade	åtgärder	i	GC-planen	2016-2020	–	men	är	
inte	åtgärdad.	
	
Utvecklingsgruppen	ger	Yngve	i	uppdrag	att	återta	ett	ärende	med	kommunen	gällande	
ovanstående.			



	
§7	MTB-bana	och	pulkabacken	
	
Torbjörn	A	föredrar	punkten.		
Förhandlingar	pågår	med	markstrategen	på	Östhammars	kommun	gällande	
nyttjanderättsavtal.	
	
§8	Bankomat	
	
Stefan	och	Ulla	föredrar	punkten.	
I	dagsläget	är	det	inte	möjligt	från	kommunens	håll	eller	från	Bankomat	AB	att	etablera	
en	bankomat	i	Alunda.		
	
Ulla	får	i	uppdrag	att	ta	en	ny	kontakt	med	kommunen	för	att	föra	dialogen	vidare.		
	
§9	Elljusspåret	
	
Stefan	föredrar	punkten.	
Kommunen	håller	med	om	att	det	behöver	göras	något.	Kommunen	har	varit	på	besök	
för	ett	varv	i	elljusspåret.	
Avtalsförslag	väntas	komma	från	kommunen	gällande	pulkabacken	i	samarbete	med	
UEIF.	
	
§10	Oland	visar	
	
Stefan	föredrar	punkten.	
Genomgång	av	hur	uppställningen	av	Alunda	utvecklingsgrupps	monter	kommer	att	se	
ut	under	Oland	Visar.		
	
§11	Vägvisare	
	
Torbjörn	S	föredrar	punkten.	
Vägvisarna	dröjer	på	grund	av	förseningar	i	annat	arbete.		
	
§12Systembolagsombud	
	
Stefan	föredrar	punkten.		
Stefan	har	varit	i	kontakt	med	en	person	på	systembolaget.	Gustis	är	beredd	att	ta	emot	
sålänge	han	inte	behöver	ha	service	och	betalning.	Det	kanske	finns	andra	lösningar	och	
bollen	ligger	nu	på	systembolaget.		
	
§13Gamla	vårdcentralen	
	
Stefan	föredrar	punkten.		
Stefan	har	frågat	kommunen	vad	som	ska	göras	i	gamla	lokalerna.	Kommunen	har	i	
dagsläget	ingen	plan	för	byggnaden.	Utvecklingsgruppen	anser	att	byggnaden	inte	bör	
stå	tom.		
	
	



§14	Övrigt	
	
Idéer	och	tankar	som	gruppen	har	tas	upp	genom	att	gå	laget	runt.	
Utvecklingen	av	skolan	i	Alunda.	Ny	avfallsplan	är	ute	på	utställning	tom	15	september.		
Cecilia	får	i	uppdrag	att	posta	den	nya	avfallsplanen	som	länk	till	hemsidan	på	
utvecklingsgruppens	sida	på	facebook	–	som	en	påminnelse	för	alla	som	är	intresserade	
av	att	yttra	sig	i	frågan.		
	
Nästa	möte	
Onsdagen	7	september		
Klockan	18:30	
Albertinas	väg	1	
	

 

	


